
1st Session, 52nd Legislature
New Brunswick
41 Elizabeth II, 1992

2

1^{re} session, 52^e législature
Nouveau-Brunswick
41 Elizabeth II, 1992

BILL

AN ACT TO AMEND THE
FINANCIAL ADMINISTRATION ACT

PROJET DE LOI

LOI MODIFIANT LA LOI SUR
L'ADMINISTRATION FINANCIÈRE

1000-MAQ 27

HON. ALLAN E. MAHER

L'HON. ALLAN E. MAHER

EXPLANATORY NOTE

The existing paragraph is as follows:

(d) a statement of the net loans and advances of the Province for the fiscal year;

NOTE EXPLICATIVE

L'alinéa actuel se lit comme suit:

(d) un état des prêts et avances nets de la Province pour l'année financière;

**An Act to Amend the
Financial Administration Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 Paragraph 48(3)(d) of the Financial Administration Act, chapter F-11 of the Revised Statutes, 1973, is repealed and the following is substituted:

(d) a statement of the special purpose revenue and expenditure of the Province for the fiscal year;

**Loi modifiant la Loi sur
l'administration financière**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 L'alinéa 48(3)d) de la Loi sur l'administration financière, chapitre F-11 des Lois révisées de 1973, est abrogé et remplacé par ce qui suit:

d) un état des recettes et dépenses au compte à but spécial de la province pour l'année financière;